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23 december  2021 

Schriftelijke vragen naar aanleiding publicatie Omroep Flevoland 

Gemeente: 'Overgrote deel restwarmte datacenter onbenut' 22 december 2022 
Misschien toch restwarmte Meta-datacenter naar Almere of Lelystad 23 december 2022 
 

 

• Klopt het dat de kosten voor het aanleggen van het warmtenet voor ontsluiting restwarmte van 

datacenter Meta voor de gemeente en de provincie zijn? Zo ja kunt u aangeven wie 

verantwoordelijk is voor welk deel? 

 

• Kan GS aangeven waar het aanleggen van een warmte net uit betaald moet worden. 

 

• Kan GS aangeven of het inderdaad klopt dat maar 17% van alle restwarmte gebruikt kan worden. 

 

• Hoeveel is de totale restwarmte die vrij komt bij het te plannen datacenter Meta?  

 

• Meta heeft aangegeven 20 jaar gratis restwarmte te geven, vanaf welk moment gaat deze termijn 

in?  

 

• Hoeveel moet er na 20 jaar voor restwarmte betaald worden, en wat voor invloed heeft dit op de 

kosten van het warmtenet en de stroom voorziening? 

 

• Het half product restwarmte moet worden opgewaardeerd om gebruikt te kunnen worden, wie 

betaald voor de bouw van de faciliteiten die de opwaardering van temperatuur verzorgd? 

 

• Wat wordt er gedaan met de rest warmte die niet gebruikt kan worden? Hoe wordt deze 

restwarmte afgevoerd?  Heeft dit invloed op de temperatuur van het koelwater dat afgevoerd 

gaat worden in de vaart?   

  

Marc van Rooij  

Fractie 50PLUS Flevoland  


